



**Datum:** 26-09-2024    **Locatie:** Zaal 3 Oelbroeck  
**Aanvang:** 19:30  
**Aanwezig:** Maria, Frans, René, Henk, Patty, Katja, Jos, Hanny, Peter, Arno,  
Tonny, (Jeroen Vriens, Henry Pennings)  
**Afwezig:** Emiel, Fons  
**Notulist(e):** Tamara/Rene

## Openbare vergadering dorpsraad.

1. **Agenda** is compleet, er is geen sprake van tegenstrijdig belang.
2. **Ingekomen post, mededelingen en vragen:**
  - a. *Reactie van de gemeente op ons schrijven over de papierinzameling. De gemeente heeft vastgesteld dat de nieuwe regeling toch in 2026 ingaat. Momenteel ontvangt de harmonie nog de volledige opbrengst. Er is een afbouwregeling vanaf 2025*  
*De harmonie was aanwezig bij de insprekavond van de gemeente en heeft daar haar standpunt ingebracht, maar dus zonder succes.*
3. **Notulen vorige bijeenkomst**
  - 2.c. Zal er bij elke geboorte een boom worden geplant.
  - Kermis is in juli ipv augustus.
  - Muziek leek vrijdag en zaterdag heel veel op elkaar, hierdoor werd twee dagen op rij dezelfde doelgroep aangesproken.
  - Geen horeca eruit halen.
4. **Overig**
  - a) Stack René/Hanny  
=> er zijn enkele dorpsraadleden die problemen hebben met *inloggen/documenten uploaden etc. Problemen worden door de meeste niet ervaren.*  
**besluit:** we blijven er mee doorgaan.  
Diegene die er problemen mee hebben zullen zich melden bij Emiel.
  - b) Dorpsraad bankje kerk Hanny  
*Bankje is regelmatig erg vervuild door de bomen van de Brink. Leden van de dorpsraad hebben het bankje al een aantal keer schoon gemaakt*  
*Peter onderzoekt of er een spray op het bankje is aan te brengen om snelle vervuiling tegen te gaan.*  
*Jos zal met Bruisende Brink het bankje in de gaten houden en eventueel schoonmaken.*
  - c) PR vast item dorpsraad in Trots. Hanny  
*Wat staat er in de Trots van de Dorpsraad? Voorstel extra tegeltje met informatie/highlights van de Dorpsraad (vergaderingen/bijzonderheden).*  
**Besluit:** gaan we toch niet doen.



*Wel zal met de redactie van de Trots besproken worden of Dorpsraadlogo toegevoegd kan worden aan de stukken van de Dorpsraad. (met uitzondering van het voorwoord)*

- d) Nieuwe Foto's dorpsraad Patty  
*Is en blijft 2 november, 18.30 Oelbroeck.*

## 5. Speerpunten Dorpsraad:

- a. WIU stavaza [vast agenda punt]  
*Geen bijzonderheden. Is er iemand die bij deze werkgroep aan kan sluiten? Mogelijk Fons.*
- b. Kernen C.V. stavaza [vast agenda punt]  
*Gemeente onderzoekt het instellen van een burgerberaad. Idee is als er een moeilijke beslissing genomen moet worden er 100 burgers worden geselecteerd om te kunnen peilen hoe de burgers erin staan. Dit zou consequenties kunnen hebben voor het takenpakket van de Dorpsraad? Op dit moment is er nog geen beslissing over genomen, stuk in Gelderlander: "Komt er voorlopig niet van"*
- c. Verbinden
- i. Servicebureau verenigingen  
*Bijeenkomst gepland op 17 oktober. Zijn een aantal clubjes die zich al hebben aangemeld, willen alle koppen bij elkaar krijgen. Winterfair heeft contact opgenomen met Tonny en Jos, Henk gaat de Winterfair benaderen voor het servicebureau.*
- d. Communicatie:
- i. Kombord => software/hardware leverancier => René  
*3 maanden geleden agenda scherm Oelbroeck uitgevallen, Leverancier heeft hardware/software monopolie en is erg langzaam met oplossen. Na 3 maanden en een hoop telefoontjes was het opgelost!*
- ii. Agendacommissie  
*Geen bijzonderheden.*
- iii. Trots [vast agenda punt]
1. Voorwoord  
*December wordt geschreven door Arno. Jos wil graag laatste voorwoord in november schrijven.*
2. Duim  
*Wordt nog besproken na openbare vergadering. Daarnaast zorgen voor een teaser nieuwjaarsreceptie 2025, zal Frans oppakken (voor 20 oktober).*
- iv. Promotiemateriaal: Dorpsraad René  
*Ontwerp Beachvlag en vlaggetjes goedgekeurd. Pennen gaan we niet doen. René gaat 30 meter navragen en een goede standaard voor de beachvlag en dan bestellen.  
Waar worden de vlaggen opgeslagen? Kunnen evt bij Rene liggen.*
- e. Wonen
- i. Peelkant Oost Jos  
*Actuele situatie is besproken.*



f. Levendig en ondernemend dorp

*Jeroen Vriens, eigenaar en brouwer van brouwerij de Brug Brouwer uit Meerlo. Wil graag een financiële bijdrage inbrengen om het verenigingsleven in Sint Tunnis een boost te geven. Het bier zal wel verkocht moeten worden, deel van de opbrengst kan dan naar verenigingen gaan. Nagaan waar uberhaupt bier verkocht / gedronken mag worden, mogelijk Winterfair. Is op zoek naar een doel, hij zoekt zelf een verkooppunt.*

## 6. Rondvraag en sluiting

Jos: Winst sloopkogelfeest is verdeeld onder 15 kleine verenigingen.

Frans: 2-3 november is winterfair, kan de kerstverlichting dan al hangen?, => Actie René => wordt toch 16 novmeber.

Patty: Wanneer gaan we zitten voor de nieuwjaarsreceptie? => is een commissie (Nieuwjaarsreceptie) voor. Er is een gedetailleerd draaiboek.

Henk: Zicht wanneer het potje op is van de gemeente voor initiatieven in het dorp?  
Actie: Frans zal Gemeente (Tiny Strik) benaderen.

Is er behoefte onder de ondernemers om bij elkaar te komen? Met elkaar in verbinding te brengen. => Is een commissie "ondersteuning Ondernemers" voor. Gaarne met de commissieleden overleggen.

Henry: Heemkundekring wil Bevrijdingsdag organiseren. 80 jaar geleden bevrijd. Wat gaat de dorpsraad er mee doen? => op dit moment nog niks. Heemkundekring mag met voorstel komen.